
  Fråga  
   

Fråga till Lars Mikkelä 

En viktig komponent i våra ungdomars lärande är förutom möjlighet till en god utbildning också att 

man känner sig OK. Då skolan utgör en så förhållandevis stor del av våra ungdomars vardag är det 

också naturligt att det är elevhälsan som blir första hjälpen i många frågor. Det kan vara saker som 

ungdomarna själv söker sig till skolsköterska eller kurator för att få hjälp med men även tillfällen då 

skolsköterska eller kurator kan uppmärksamma problem. 

Därför är elevhälsan i skolorna viktig för våra ungdomar. Det är också mes stor oro som vi läser om 

problem med att rekrytera till elevhälsan och istället för att öka på verksamheten finns risk för 

underbemanning. Förebyggande och uppsökande verksamhet riskerar därmed bli lidande. 

Därför undrar jag om bemanningen av elevhälsan kommer att vara löst till skolstarten? 

Cecilia Dahl-Andersson (s) 

 


